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Geachte griffie, 

De wethouder heeft naar aanleiding van onze vraag over hoogbouw gevraagd om deze alsnog 

schriftelijk te stellen. Hierbij doen wij dan ook onze vraag toekomen: 

De wethouder gaf aan dat bij hoogbouw niet gescheiden afval opgehaald wordt en alsnog 

gescheiden wordt, oftewel nascheiding. Alleen zijn wij dan benieuwd hoe de gemeente wordt 

aangeslagen voor dit afval, oftewel wordt de gemeente hoog aangeslagen op basis van restafval of is 

er bijvoorbeeld een gecombineerd tarief? 

Alvast bedankt voor de beantwoording. 

Met vriendelijke groet, 

Sebastian Visser 

Nederland Duurzaam 

 
 
Antwoord:  

Voor het verwerken van huishoudelijk restafval hanteert HVC één tarief.  
Dit tarief geldt zowel voor het restafval vanuit de laagbouw dat rechtstreeks naar de 
verbrandingsoven gaat, als voor het restafval van de hoogbouw dat eerst nog wordt 
nagescheiden.  
Kostentechnisch maakt het voor de gemeente niet uit of het afval nog wordt nagescheiden. 
Milieutechnisch wel, want het gewicht van het extra uitgesorteerde PMD komt wel op het 
hergebruik (gescheiden ingezameld) conto van de gemeente. 


